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اتابک خبر تدوین سند راهبردی توسعه صنعتی را داد
وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: سند راهبردی توسعه صنعتی در حال تدوین است و پیش بینی میکنم تا دو ما آینده نسخه اولیه این سند قابل

ارائه باشد.

به گزارش خبرنگاران گروه صنعت و تجارت  گزارش خبر، سیدمحمد اتابک در دیدار با اعضای مجمع کارآفرینان ایران، به تببین مهترین مسائل صنعت
کشور پرداخت و گفت: توسعه صنعتی کشور، نیازمند تدوین سند راهبردی توسعه صنعتی است و در تدوین این سند سعی شده است از دیدگاههای

فعالان اقتصادی، صنعتگران و کارآفرینان استفاده شود.

وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه در ایجاد صنعت باید به مزیت اقتصادی توجه کرد، افزود: در تدوین سندراهبردی توسعه صنعتی ۷ تا ۸ رشته
فعالیت بهعنوان اولویت مشخص شده است.

وی همچنین با اشاره به مشکلات تخصیص ارز گفت: حق تولید کننده است که ارز حاصل صادرات خود را در اختیار داشته باشد.

اتابک با بیان اینکه سیاستهای ارزی و تجاری کشور همسو نیستند، افزود: باید به همه مولفههای توسعه، تولید و تجارت توجه کرد و بر همین مبنا ما
پیشنهاد تشکیل شورایعالی صادرات را مطرح کردیم.

وی در ادامه به موضوع ناترازیها اشاره و تاکید کرد: هر کجا خواستیم ناترازی را تراز کنیم، آن را زیر مجموعه دستگاه دولتی قرار دادیم و به مرور،
حمایت یا مشوق برداشته شد، اما کنترل و قوانین آن باقی ماند.

وزیر صنعت، معدن و تجارت اضافه کرد: در بحث تامین گاز و برق واحدهای صنعتی باید همفکری کرد تا بتوانیم این ناترازی در حوزه انرژی را مدیریت
کنیم.

وی همچنین در بخشی از سخنان خود به موضوع اصلاح قیمت خودرو اشاره کرد و گفت: قرار شده خودروسازان بابت اصلاح قیمت خودرو مبالغی را به
قطعهسازان ترزیق کنند که این امر باعث حرکت چرخه تولید و افزایش میزان تولید خودرو میشود.

در ابتدای این نشست تعدادی از کارآفرینان و صاحبان صنعت، دیدگاههای خود در خصوص مسائل مبتلا به صنعت ارائه کردند. موضوع تخصیص ارز،
تدوین سند راهبردی صنعتی، تفوض اختیارات بیشتر به معاونان و مشکلات گمرکی از مهمترین موارد مطرح شده در این نشست بود.


